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Senator Krzysztof Kwiatkowski o programie Pegasus. Stwierdza,
że narzędzie służy do głębokiego inwigilowania obywateli i
dlatego  można  uważać  je  za  broń  cybernetyczną.  Zdaniem
senatora  sprawę  użycia  Pegasusa  trzeba  wyjaśnić  i  dlatego
należy powołać sejmową komisję śledczą.
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